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Reactie van datum  Inhoud reactie Antwoord gemeente Wijziging in Ontwerp 

1 
Arnhems 
platform voor 
chronisch 
zieken en 
gehandicapte
n (Apcg) 
 

12-3-2020  1.a Apcg vraagt aandacht voor het betrekken van haar 
achterban bij dit omgevingsplan. Ook in relatie tot 
het advies vanwege Corona om niet naar (publieke) 
bijeenkomsten te gaan. Apcg biedt aan om mee te 
denken hoe we de achterban het beste kunnen 
betrekken, ook wanneer fysieke bijeenkomsten niet 
mogelijk zijn. 

De geplande inloopavond over het omgevingsplan is 
niet doorgegaan vanwege de maatregelen om verdere 
verspreiding van het coronavirus te beperken. Om 
belanghebbenden en belangstellenden toch in staat te 
stellen zich te informeren over het plan hebben we een 
video op de website geplaatst waarin een toelichting 
wordt gegeven op het concept-omgevingsplan en de 
wijzigingen ten opzichte van het huidige 
bestemmingsplan. Daarnaast bieden we de 
mogelijkheid om telefonisch of middels videobellen met 
de gemeente in gesprek te gaan over het plan. 

Geen 

 14-5-2020 1.b Apcg wil als specifieke belangengroep deelnemen 
aan het participatieproces rondom de invoering van 
de Omgevingswet, ook in relatie tot de  Arnhemse 
Standaard Toegankelijkheid (AST).  
Het is belangrijk dat in het participatieplan van de 
omgevingswet de wijze van presentatie van de 
omgevingsplannen wordt opgenomen. 

N.a.v. dit verzoek is het platform in contact gebracht met 
de klankbordgroep Omgevingswet. 

Geen 

  1.c Het concept-omgevingsplan is  
omvangrijk is en qua taalgebruik ingewikkeld.  
De video met uitleg is een goede toevoeging die 
standaard online moet komen te staan bij een 
nieuw plan. Verder worden enkele suggesties 
gedaan om de toegankelijkheid van de video iets te 
verbeteren. 
 

Een omgevingsplan is inderdaad een omvangrijk 
document waarin ons beleid en onze regels voor onze 
leefomgeving samenkomen. 
 
In het omgevingsplan doen we een poging om deze 
materie zo eenvoudig mogelijk uit te leggen. We blijven 
hier mee door gaan en betrekken bij het maken van 
nieuwe video's de suggesties van Apcg 

Bij het ontwerp-
omgevingsplan voor de 
binnenstad en nieuwe 
plannen de suggesties 
betrekken 

  1.d. De plankaart is qua contrast en legenda slecht 
leesbaar. Geadviseerd wordt om Stichting 
Accessibility te benaderen voor advies over het 
toegankelijk maken van hun digitale middelen.  

Bij het maken van ruimtelijke plannen zijn gemeenten 
momenteel  gebonden aan een nationale standaard 
(Standaard Vergelijking Bestemmings Plannen). Deze 
standaard is bedoeld om de toegankelijkheid, 
leesbaarheid en uitwisselbaarheid te vergroten. De 
gedachte hierbij is dat de plankaart en legenda in ieder 
gemeente op een zelfde manier wordt opgebouwd en 
wordt gepubliceerd. 
 
Met de inwerkingtreding van de Omgevingswet (beoogd 
op 1 juli 2022) komt er een nieuwe standaard. Hierbij 
geldt echter dat onder de Omgevingswet de plankaart 

Geen 
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niet langer de centrale functie heeft in het 
omgevingsplan. Reden is dat er zoveel regels in het 
omgevingsplan samenkomen dat een heldere en 
leesbare plankaart met legenda niet meer mogelijk is. In 
het omgevingsplan staan om die reden de planregels 
centraal. Deze kunnen straks  makkelijker worden 
bevraagd door het invoeren van een adres eventueel in 
combinatie met de activiteit die een initiatiefnemer wil 
verrichten (denk bijvoorbeeld aan bouwen, slopen 
kappen et cetera). 
 

  1.e. De Arnhemse Standaard Toegankelijkheid (AST) 
moet worden genoemd in de omgevingsplannen. 
Daarnaast heeft gemeente de verantwoordelijkheid 
om externe partijen zoals projectontwikkelaars te 
attenderen op het belang van toegankelijk bouwen 
Kleine ondernemers kunnen worden gewezen op 
de adviezen voor bouw en verbouw van MKB 
toegankelijk en op de folder die de gemeente heeft 
ontwikkeld. 
  

De Arnhemse Standaard Toegankelijkheid (AST) is 
inmiddels beleid binnen de gemeente Arnhem en is ook 
als zodanig benoemd in de omgevingsvisie. Bij de 
verdere ontwikkeling van het omgevingsplan na 
inwerkingtreding van de Omgevingswet kijken we in 
hoeverre de AST door kan werken in de (bouw)regels 
van het omgevingsplan. 
 

Niet in dit plan maar 
mogelijk in het 
toekomstige 
omgevingsplan 

  1.f De verbindingen tussen het kernwinkelgebied en 
andere delen van de stad zoals Sonsbeek, 
Rijnkade en Modekwartier naar de rustige delen 
van de binnenstad moeten voor een ieder 
toegankelijk worden gemaakt 
Betrek hierbij het hoofdlooprouteplan van Openbare 
Ruimte. 

We nemen deze suggestie mee bij de inrichting van de 
openbare ruimte.  

Geen 

  1.g Voor mensen die door hun beperking extra gevoelig 
zijn voor prikkels is het belangrijk dat er rustiger 
plekken zijn, met groen, waar zij ‘op adem kunnen 
komen’. Maak hiervoor ruimte in de aangeduide 
luwtegebieden. 

Het beleid is erop gericht om deze plekken inderdaad in 
te richten als prettige verblijfsgebieden waar men kan 
ontsnappen aan de drukte van de stad. denk 
bijvoorbeeld aan de groene inrichting van het Gele 
Rijdersplein.  

Geen 

  1.h Maak verbeteren van toegankelijkheid van 
monumentale gebouwen mogelijk, laat dit één van 

Het toegankelijk maken van gebouwen voor mensen 
met een beperking is een ontwerpopgave die altijd 
mogelijk is. Er zijn ons geen gevallen bekend waarbij 

Geen 



Inspraakverslag concept-omgevingsplan Binnenstad en Singels 

 

3 
 

de uitzonderingen vormen. Hiervoor zijn goede 
voorbeelden te vinden in binnen- en buitenland. 

toegankelijkheid werd gehinderd door regelgeving of 
welstandeisen. 

  1.i Welstand mag nooit boven toegankelijkheid gaan Voor de beantwoording verwijzen we naar het antwoord 
onder 1.h 

Geen 

2 
Dhr. van 
Dam 
 

20-3-2020 2.a Verzoekt de gemeente om de procedure vanwege 
de corona-pandemie stil te leggen, in afwachting 
van een geschikt moment om het omgevingsplan in 
een publieke bijeenkomst aan de belanghebbenden 
voor te leggen, en belanghebbenden in de 
gelegenheid te stellen er met elkaar over in gesprek 
te gaan. 

N.a.v. de aangescherpte maatregelen als gevolg van 
het coronavirus hebben we uiteraard nagedacht over de 
gevolgen voor de informatieverstrekking en de 
mogelijkheid voor overleg. We hebben ervoor gekozen 
om door te gaan met de procedure. 
 
De gemeente vindt het belangrijk dat de inspanningen 
voor de stad, ook in deze moeilijke tijden, zoveel 
mogelijk door kunnen blijven gaan. Met de inzet van 
online communicatiemogelijkheden  is een alternatief 
gevonden voor de inloopavond.  

Om meer achtergrond en uitleg te krijgen over het 
omgevingsplan is tevens een video gemaakt waarin een 
toelichting wordt gegeven op het concept-
omgevingsplan. Ook wordt verteld wat de wijzigingen 
zijn en wat de aanleiding is om het plan te actualiseren. 

Daarnaast hebben we de mogelijkheid geboden om het 
concept-omgevingsplan telefonisch of via een 
conference call nader toe te toelichten. Ten tijde van de 
terinzagelegging van het ontwerp-omgevingsplan kijken 
we of de coronamaatregelen het toelaten een fysieke 
bijeenkomst te houden. Mocht dat niet het geval zijn 
zorgen we voor een digitaal alternatief. 

Geen 

 24-3-2020 
 

2.b Indiener van de reactie vind het spijtig dat zij niet in 
het voortraject zijn betrokken, terwijl het 
Musiskwartier één van de slechtst functionerende 
delen van de binnenstad is. Het is nodig met de 
betrokkenen in gesprek te gaan over de aspecten 

Het concept-omgevingsplan is in nauw overleg met het 
Platform Binnenstad Arnhem (PBA) tot stand gekomen. 
In het PBA is ook het VECA vertegenwoordigd waarin 
verschillende vastgoedeigenaren zitten. Inmiddels is 
voor de 'De Gruyterpassage' een nieuwe huurder 
gevonden en wordt binnenkort met de verbouw gestart.  

Geen  
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die debet zijn aan het mislukken van de doelstelling 
er een hoogwaardig winkelgebied van te maken. 

 
Daarnaast is er in het ontwerp-omgevingsplan voor 
gekozen om de planologische ruimte voor detailhandel 
in een aantal delen van de binnenstad terug te brengen 
met als doel de detailhandel op de gewenste plekken 
van de binnenstad, waaronder het Musiskwartier, te 
stimuleren.  

 6-6-2020 
 
 

2.c De mogelijkheid voor kantoren moet beperkt 
worden tot de footprint van het voormalige V&D-
warenhuis. Dit omdat de daken van de 
aangrenzende appartementen gebruikt worden als 
vermaak- en ontspanningsfunctie voor de kantoren 
met overlast voor de omwonenden tot gevolg. 
Bovendien laat de splitsingsakte dit niet toe. 

We betreuren de genoemde overlast maar vinden dit 
geen reden om geen kantoren toe te staan. Dergelijke 
overlast kan in onderling overleg opgelost worden. 
 

Geen 

  2.d. De Musisgarage is nodig voor de binnenstad, 
daarom ook terughoudendheid om hier kantoren 
toe te staan. 

Het omgevingsplan is flexibel en laat bewust meerdere 
functies toe. De dynamiek in de binnenstad vraagt om 
ruime kaders zodat ingespeeld kan worden op 
ontwikkelingen in de markt. In centrumgebieden die per 
OV goed bereikbaar zijn zien we een toenemende vraag 
naar kantoorruimte. Om die reden is de mogelijkheid 
voor kantoren in het nieuwe omgevingsplan 
opgenomen. 
 
Daarbij merken we op dat ook in het huidige 
bestemmingsplan de Musisgarage niet exclusief is 
bestemd als parkeergelegenheid. Op deze locatie 
kunnen zowel de huidige als in de toekomst ook andere 
functies gevestigd worden.  

Geen  

  2.e.  Dit is het gevaar van ad hoc beleid (en een 
vervelend bij-effect) van de quarantaine-periode, 
waarin dingen anders lopen als anders. 

De regels in dit bestemmingsplan ondersteunen de 
koers die al jaren geleden voor de binnenstad is ingezet 
om de transformatie van de binnenstad van place to buy 
naar place to meet verder te verwezenlijken. Dit is al 
vastgelegd in de visie De Arnhemse Binnenstad uit 
2015. Daarnaast is het omgevingsplan is in nauw 
overleg met het Platform Binnenstad Arnhem tot stand 
gekomen. 

Geen  

3 
Mw. Maat 
 

23-3-2020 
 

3.a De indiener van de reactie kan de link naar het 
omgevingsplan op www.ruimtelijkeplannen.nl niet 
openen 

Als gemeente is de  
De website 'ruimtelijkeplannen.nl'  de door de 
rijksoverheid verplicht gestelde locatie voor gemeenten 

We hebben een 
handreiking gemaakt die 
uitlegt hoe de website 

http://www.ruimtelijkeplannen.nl/
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om ruimtelijke plannen te publiceren. Wij hebben als 
gemeente geen invloed op de wijze waarop de website 
wordt getoond.  
Alle inhoud van het omgevingsplan is hier echter te 
raadplegen. 
 
N.a.v. deze reactie hebben we de indiener per mail 
uitleg gegeven over de manier waarop het 
omgevingsplan via www.ruimtelijkeplannne.nl ingezien 
kan worden.   
 

werkt en wat de 
functionaliteiten zijn. 

4 
Dhr. Regtop 
 

28-3-2020 
 

4.a Vraagt de gemeente de procedure tijdelijk op te 
schorten, zodat alsnog een inloop bijeenkomst kan 
worden gehouden zodat  burgers goed 
geïnformeerd kunnen worden.  

Voor de beantwoording verwijzen we naar het antwoord 
onder 2.a 

Geen  

  4.b Wat zijn de argumenten om in het blok omsloten 
door Roggestraat, Beekstraat, Brouwerstraat, 
Brouwersplein en Walstraat voor een drietal 
specifieke panden de bestemming horeca categorie 
4 te geven? Op welke wijze is hierbij rekening 
gehouden met het huidige én toekomstige woon- en 
leefgenot van direct omwonenden? 

Het omgevingsplan is in dit gebied terughoudend als het 
gaat om de vestiging van nieuwe potentieel overlast 
gevende horeca zoals cafés maar respecteert wel de 
rechten van bestaande voorzieningen. Om die reden 
zijn de bestaande cafés als uitzondering zodanig 
aangeduid. 

Geen 

  4.c In het huidige bestemmingsplan is het aantal 
horecazaken gelimiteerd. Wat is de reden dat dit 
aantal is losgelaten? 

 

Dit aantal was opgenomen om het aantal horeca 
vestigingen ten aanzien van cafés en hotels te reguleren 
en slechts beperkte ruimte toe te staan. Inmiddels zijn 
deze maxima bereikt en kunnen er op basis van deze 
regelingen geen nieuwe vergunningen meer worden 
verleend. Op die reden is er voor gekozen deze regeling 
niet terug te laten komen in dit bestemmingsplan. 
Aanvragen voor nieuwe hotels of café kunnen daarmee 
uitsluitend via een buitenplanse procedure vergund 
worden. Bij deze afweging beoordelen we of de nieuwe 
functie ruimtelijk inpasbaar is en een kwalitatieve 
toevoeging is op het bestaande aanbod. Horeca 1, dit 
betreft de 'Lichte' horeca zoals lunchrooms (geen 
fastfood) zijn overal in het gebied toegestaan. Dit is ook 
al zo geregeld in het huidige bestemmingsplan 

Geen 

  4.d In het omgevingsplan worden de eisen die aan de 
vestiging van coffeeshops gesteld worden gemist. 

De verkoop van softdrugs is in Nederland verboden. 
Door deze wettelijke situatie kunnen we coffeeshops 

Geen 

http://www.ruimtelijkeplannne.nl/
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Dit zijn bij uitstek activiteiten die tot veel (rondhang 
en scooter) overlast zorgen. Op welke locaties in de 
Beekstraat is het volgens het omgevingsplan 
toegestaan een coffeeshop te (ver)plaatsen?  

 

niet als zodanig benoemen/vastleggen in het 
omgevingsplan. Wel kunnen we coffeeshops gedogen 
als deze gevestigd zijn in een pand met een 
horecabestemming.  
 
Om de overlast van coffeeshops in de stad te beperken 
is het aantal coffeeshops dat we in de gemeente 
gedogen beperkt tot 11 vestigingen. Daarnaast geldt dat 
in de binnenstad in een straal van 100 meter slechts 1 
coffeeshop aanwezig mag zijn en deze niet in de buurt 
van scholen gevestigd mogen worden. Daarnaast 
gelden nog verschillende andere criteria zoals de 
geschiktheid van een locatie uit het oogpunt van 
openbare orde, veiligheid en/of leefbaarheid. 
 
Een bestaande coffeeshop kan zich dus verplaatsen 
zolang deze gevestigd wordt in een pand met een 
horecabestemming en er binnen een straal van 100 
meter geen andere coffeeshop aanwezig is. 
 
 
Voor meer informatie over het coffeeshop beleid 
verwijzen we naar onderstaande link: 
 
  
https://decentrale.regelgeving.overheid.nl/cvdr/XHTMLo
utput/Actueel/Arnhem/CVDR457272.html 
  
 

  4.e Mist voldoende waarborgen om het woon- en 
leefklimaat van bewoners te beschermen. Dit is met 
de door gemeente verwachte toename van 
bewoners in de binnenstad toch een fundamenteel 
uitgangspunt en wordt in uw plan ook omschreven 
als doelstelling voor de functie wonen: Belangrijkste 
doelstelling is het streven naar en het in 
standhouden van een goed woon- en leefklimaat. 

Arnhem streeft naar een duurzame ontwikkeling 
van de stad, een optimale leefbaarheid in de stad 
en een gezonde, veilige en prettige leefomgeving. 
Arnhem hanteert hierbij een gebiedsgerichte aanpak 
die afhankelijk is van de functies in een bepaald gebied. 
In het centrum komen veel functies en 
verkeersmodaliteiten samen. Daarom  accepteren we 
een hogere milieudruk dan in bijvoorbeeld een rustige 
woonwijk. 
 

De vestiging van nieuwe 
afhaal/bezorg horeca, 
fastfood, snackbars en 
flitsbezorgingsdiensten 
wordt gereguleerd met het 
oog op een leefbare 
binnenstad. 

https://decentrale.regelgeving.overheid.nl/cvdr/XHTMLoutput/Actueel/Arnhem/CVDR457272.html
https://decentrale.regelgeving.overheid.nl/cvdr/XHTMLoutput/Actueel/Arnhem/CVDR457272.html
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Omdat het wonen in de binnenstad in trek is en we het 
wonen in de binnenstad ook willen stimuleren, moeten 
we ook zorgen voor rustige gebieden in de binnenstad. 
Om die reden maken we voor de binnenstad 
onderscheid tussen de gebieden met reuring zoals 
bijvoorbeeld het kernwinkelgebied, de horeca rondom 
de Korenmarkt, de Jansplaats en Jansplein en de 
Rijnkade en de luwtegebieden zoals de nieuwe 
woonbuurtjes in de zuidelijke binnenstad en de 
omgeving van het Gele Rijdersplein. 
 
Verder is de beleidsinzet om altijd minimaal te voldoen 
aan de wettelijke vereisten (de grenswaarden) voor alle 
milieuthema’s. Daarnaast streeft Arnhem naar een 
verbetering van de huidige kwaliteit van de 
leefomgeving door in de gebieden waar veel gewoond 
(gaat worden) terughoudend te zijn met nieuwe 
potentieel overlastgevende functies zoals cafés, hotels, 
snackbars en fastfoodzaken. 
 
Dit omgevingsplan biedt buiten de 
horecaconcentratiegebieden Korenmarkt,  
Jansplaats/Jansplein, Rijnkade geen ruimte voor nieuwe 
cafés en restaurants. Daarnaast worden  
afhaal/bezorg horeca, fastfood, snackbars en  
flitsbezorgingsdiensten in dit plan gereguleerd. Dat 
betekent dat deze zich niet meer overal kunnen vestigen 
maar een vergunning moeten aanvragen. Het college 
kan daarmee afwegen of deze voorzieningen inpasbaar 
zijn en niet leiden tot overlast voor omwonenden.  
 
Daarnaast werkt Arnhem aan het verbeteren van de 
luchtkwaliteit door het instellen van de milieuzone op de 
Centrumring en hebben we als stad de ambitie om in 
2025 te beschikken over een emissieloze 
stadsdistributie. 
 
Tevens blijven we inzetten op het verder vergroenen 
van de binnenstad en het bestaande groen te 
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beschermen. Dit laatste doen we door voor bestaande 
groenvoorzieningen en binnentuinen een regeling op te 
nemen dat deze niet bebouwd of verhard mogen 
worden. 

5 
Bewonersgro
ep Arnhems 
Hart 
 

9-4-2020 
 
 

5.a  Vraagt om uitstel van de procedure omdat 
belanghebbenden vanwege de verscherpte 
Corona-maatregelen niet met elkaar in discussie 
kunnen gaan. Er is ook geen sprake van een goed 
plan met bewoners samen. 

Voor de beantwoording verwijzen we naar het antwoord 
onder 2.a 

Geen 

6 
Bewonersgro
ep  
Arnhem 6811 

9-4-2020 
 

6.a Complimenten. Dank daarvoor  Geen 

7 
Provincie 
Gelderland 

14-4-2020 
 

7.a. We hebben uw plan met aandacht bestudeerd. De 
manier van bestemmen in het CHW 
bestemmingsplan is innovatief en door de beknopte 
regels duidelijker voor leken dan de traditionele 
bestemmingsplannen. Voor zover in het 
voorontwerp provinciale belangen spelen zijn die 
goed verwerkt.  

We nemen kennis van deze reactie Geen 

  7.b. Het plan heeft een conserverend karakter. In het 
plan worden groene ruimtes en groene daken in de 
stad beschermd. Ook voor ons zijn ruimte voor het 
veranderend klimaat en het behoud en herstel van 
biodiversiteit belangrijke doelen. Wij beoordelen het 
beschermen van groene daken en groene ruimtes 
dan ook als positief. 

We nemen kennis van deze reactie Geen 

  7.c Mocht u in de toekomst gaan werken aan een 
tweede fase van het terugbrengen van de St. 
Jansbeek in het stadscentrum dan denken wij 
graag mee vanuit klimaatadaptatie en biodiversiteit. 

We nemen dit aanbod van harte aan in het geval we 
gaan werken aan een tweede fase. 

Geen 

8 
ProRail 

15-4-2020 
 

8.a ProRail verzoekt de gemeente om bij nieuwe 
planologische ontwikkelingen voor de aspecten 
Externe Veiligheid en Geluid in relatie tot 
Railverkeer gebruik te maken van de meest recente 
gegevens, en ook mogelijke trillingshinder hierbij te 
betrekken. 

Dit omgevingsplan maakt geen nieuwe ontwikkelingen 
mogelijk, maar bij nieuwe planologische ontwikkelingen 
houden we rekening met deze gegevens en het aspect 
trillingshinder. 

Geen 

9 16-4-2020 
 

9.a Mist op de afbeelding in paragraaf 4.1 van de 
toelichting het bouwcomplex 'de Martinus' dat 

De betreffende afbeelding stamt uit 2018 en om die 
reden staat het complex er niet op. Het kaartje heeft 

Geen 
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Dhr. De 
Jager 

recent gebouwd en bewoond is tussen het Focus 
filmtheater en de Eusebiuskerk.  
 
De indiener gaat er verder vanuit dat dit complex 
een woonbestemming heeft. 

uitsluitend als doel om het doorlopen proces te 
illustreren en heeft geen juridische werking. 
 
Het complex heeft de functie Stadscentrum, binnen 
deze functie kunnen verschillende activiteiten ontplooid 
worden waaronder wonen. 

  9.b Ik zou alles nog eens door de spellingscontroller 
halen want bij het scannen van de tekst kwam ik al 
twee taalfouten tegen. 

We nemen deze aanbeveling over. De toelichting en de regels 
zijn op spelling 
gecontroleerd en 
aangepast 
 
 

10 
Liander 

20-4-2020 
 

10.a Liander vraagt de gasdrukmeet- en regelstations 
aan de Velperbuitensingel 21A, Walburgstraat 4 en 
Roermondsplein 35 te koppelen aan de 
functieaanduiding 'nutsvoorziening' op de 
verbeelding en te voorzien van de daarbij horende 
veiligheidscontour (Activiteitenbesluit - zone). Door 
deze wijze van bestemmen is de aanwezigheid van 
de gasdrukmeet- en regelstations voor derden 
zichtbaar en wordt beter geborgd dat de 
veiligheidsafstanden ten opzichte van 
respectievelijk kwetsbare objecten en beperkt 
kwetsbare objecten nu en in de toekomst in acht 
worden genomen. 

N.a.v. deze reactie is overleg gevoerd met Liander. 
Uiteindelijk is gezamenlijk geconcludeerd dat de 
veiligheidszones van deze voorzieningen al geregeld 
zijn in het Activiteitenbesluit en straks, na 
inwerkingtreding van de Omgevingswet in het Besluit 
Activiteiten Leefomgeving BAL. Zie § 4.29 
Gasdrukregelstation en gasdrukmeetstation. 
Omdat het niet wenselijk is om zaken dubbel te regelen 
nemen we de veiligheidszone niet op in het 
omgevingsplan. 
 
Ook de nutsvoorziening zelf nemen we niet op als 
aanduiding in het omgevingsplan. 
 
 
 

Geen 

11 
Waterschap 
Rijn en IJssel 

20-4-2020 
 
 

11.a Rioolgemaal met zonering 
Het rijngemaal ligt net buiten het plangebied. Het 
gemaal heeft een zone met een straal van 30 
meter. 
Algemene info hierbij: 
Het kan van belang zijn om rond de gebouwen voor 
de beheerstaak van het waterschap voldoende 
afstand in acht te nemen voor andere 
bestemmingen. Dit om eventuele hinder en overlast 
te voorkomen en om te voorkomen dat het 
waterschap aanvullende voorzieningen moet 

Het is niet nodig om de geluidszone op te nemen in het 
omgevingsplan. Het omgevingsplan laat geen gevoelige 
functies toe binnen de zone van het gemaal, 
aanvullende voorzieningen zijn voor het Waterschap 
dan ook niet aan de orde. Het is dan ook niet nodig 

geen  

https://zoek.officielebekendmakingen.nl/stb-2018-293.html
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nemen ter voorkoming van hinder of overlast. Voor 
rioolwaterzuiveringen en rioolgemalen geldt een 
milieuzonering. 
 

  11.b Bij de Rijnkade is een waterkering. De kering en 
bijbehorende zonering dient als waterstaatwerk op 
de kaart aangegeven te staan.  
Uitgangspunt is: De kernzones, de 
beschermingszones en de zone profiel vrije ruimte 
van primaire en/of regionale waterkeringen in het 
bestemmingsplan opnemen met een 
enkelbestemming waterkering of met een 
dubbelbestemming. 
 

In het bestemmingsplan is de dijk conform de eisen van 
het Waterschap beschermd.  
 

Geen 

  11.c De Jansbeek is niet overal zichtbaar. Er is ook 
sprake van waterverbindingen met duikers. Deze 
duikerverbindingen zijn van cruciaal belang voor de 
waterafvoer. Deze willen we dan ook terugzien op 
de kaart in de vorm van een dubbelbestemming of 
anders via een 
functieaanduiding/gebiedsaanduiding.  

We nemen de duikers op conform de eisen van het 
waterschap 

Op de plankaart en in de 
regels zijn de duikers 
conform de eisen van het 
Waterschap opgenomen 

12 
Natuur en 
Milieu 
Gelderland 

23-4-2020 
 

12.a De indiener vraagt zich af wat functie 'Gemengd' 
inhoudt en wat de randvoorwaarden zijn ten 
aanzien van bouwen en activiteiten.  
 

Deze functie geldt voor de delen in de binnenstad waar 
we streven naar een beperkte mate van functiemenging, 
passend bij de luwte die we in dat gebied nastreven. De 
gemengde bestemmingen bestaan vaak uit een 
combinatie van wonen, en werken, deze activiteiten 
hoeven niet alle aanwezig te zijn. Op de digitale 
plankaart is exact te zien welke activiteiten zijn 
toegestaan en wat de bouwregels zijn. 
 
 

Geen 

13 
Dhr. Post 

13-5-2020 
 

13.a Waarom worden alle functies zoals ze nu gebruikt 
worden, nu vastgelegd en waarom worden 
gebieden niet gecombineerd? Bijvoorbeeld disco’s 
en uitgaan in combinatie met kantoren of 
restaurants en coffee huizen met wonen en groen. 
Dat is eigenlijk nu ook al zo in het spijkerkwartier en 
is heel gezellig. 

Het omgevingsplan voor de binnenstad gaat juist uit van 
een grote mate van functiemenging. Hierbij wordt, 
geheel in lijn met het idee van de inspreker, gekeken 
welke functies goed met elkaar verenigbaar zijn. Zo zijn 
lichte horeca zoals lunchrooms en koffiehuizen vrijwel 
overal mogelijk in de binnenstad en kan er boven de 
winkels gewoond worden zodat de binnenstad ook na 
de sluitingstijden van de winkels levendig blijft.  

Geen 
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  13.b Zorgen worden geuit over het stimuleren van 
kantoren omdat deze in de avond zorgen voor 
saaie buurten en daarnaast leiden tot 
parkeeroverlast. 

In centrumgebieden die per OV goed bereikbaar zijn 
zien we een toenemende vraag naar kantoorruimte. Om 
die reden is de mogelijkheid voor kantoren in het nieuwe 
omgevingsplan opgenomen.  
 
Het mogelijk maken van kantoren in het centrum moet 
gezien worden als een aanvulling. De centrale ligging, 
de goede OV-bereikbaarheid en de mogelijkheden om 
elkaar te ontmoeten zorgt dat de binnenstad een hele 
prettige werklocatie is. Door de goede bereikbaarheid is 
parkeeroverlast in of rondom het centrum niet te 
verwachten, temeer omdat in zowel het centrum als in 
de direct omliggende wijken het parkeren gereguleerd 
is.  
 

Geen 

  13.c Zijn er in het omgevingsplan normen over uitstoot 
opgenomen die ertoe kunnen leiden dat inwoners 
niet meer mogen rijden of alleen elektrisch mogen 
rijden? 

In dit omgevingsplan zijn geen normen over uitstoot 
opgenomen. Het is niet bekend of dit in de toekomst zal 
gebeuren. Wel geldt er in de Binnenstad een 
milieuzone. Dit betekent dat oudere dieselauto's het 
centrum niet in mogen. Voor meer informatie verwijzen 
we naar onderstaande link: 
https://www.arnhem.nl/stad_en_wijken/Wegen_en_verv
oer/milieuzone  

Geen 

14 
Groote 
Sociëteit 

14-5-2020 
 

14.a De Groote Sociëteit gaat er van uit, dat er met de 
gewijzigde tekst van het omgevingsplan ten  
aanzien van de bestemming "maatschappelijk" 
geen belemmering zal ontstaan ten aanzien van  
de door de vereniging ter plaatse al sinds 1946 
plaatsvindende geoorloofde activiteiten. 
 
Mocht zulks wel het geval zijn, dan wenst de 
vereniging zodanig aanpassing van het  
omgevingsplan, dat haar activiteiten ter plaatse 
onbelemmerd kunnen blijven plaatsvinden. 

Dit is inderdaad het geval Geen 

15 
Platform 
Binnenstad 
Arnhem 

1-7-2020 
 

15.a. Veel aanbevelingen uit de werkgroep Ruimtelijke 
Ontwikkeling zijn overgenomen en verankerd in het 
nieuwe bestemmingsplan. De participatie en 
inspraak hebben wij ook als prettig en constructief 
ervaren. Drie aanbevelingen hadden we graag 

De positieve ervaringen over de samenwerking zijn 
geheel wederzijds. 

Geen 

https://www.arnhem.nl/stad_en_wijken/Wegen_en_vervoer/milieuzone
https://www.arnhem.nl/stad_en_wijken/Wegen_en_vervoer/milieuzone
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verankerd gezien in het bestemmingsplan, maar 
heeft u helaas niet overgenomen 

 15.b Het toestaan van de afhaalhoreca, met de 

bijbehorende scooterbewegingen, in de Looierstraat 

is strijdig met het luwte uitgangspunt voor de 

nieuwe bewoners en ondernemers van het Gele 

Rijdersplein. 

In de huidige bestemmingsplannen voor de binnenstad 
zijn deze vormen van horeca nagenoeg overal 
toegestaan. Uiteraard past deze functie in de 
binnenstad maar we merken ook dat een clustering van 
deze functies de uitstraling van gebieden in negatieve 
zin kan beïnvloeden, waaronder in de Looierstraat. 
Daarnaast kan een clustering inderdaad op gespannen 
voet staan met de woonfunctie die de afgelopen 
jaren in de binnenstad fors is toegenomen. Om die 
reden zijn nieuwe vestigingen van fastfood, 
snackbars en bezorg- en afhaalhoreca in dit 
omgevingsplan alleen mogelijk met een vergunning. Op 
die manier kan het college een afweging maken of de 
functie ruimtelijk inpasbaar is en bijdraagt aan de 
kwaliteit van de binnenstad. 
 
Deze vergunningsplicht geldt daarnaast ook voor de 
bezorgdiensten. Deze functies voorzien in een behoefte, 
maar de meerwaarde voor een leefbare en uitnodigende 
binnenstad is beperkt of is er überhaupt niet. Deze 
vestigingen bestaan in feite alleen uit opslagdepots en 
zorgen voor extra verkeersbewegingen.  

De vestiging van nieuwe 
afhaal/bezorg horeca, 
fastfood, snackbars en 
flitsbezorgingsdiensten 
wordt gereguleerd met het 
oog op een leefbare 
binnenstad. 

15.c We zijn van mening dat het deel van de Rijnstraat 
vanaf de Kortestraat tot aan het Vue-theater  zich 
uitstekend leent voor werken en wonen. En minder 
voor retail en horeca. Als we dit kunnen realiseren 
dan verkleinen we het kernwinkelgebied en kunnen 
we een natuurlijke overgang maken van de 
binnenstad naar de (rode loper) richting het 
museum. 

Ook de gemeente ziet dit deel van de Rijnstraat niet 
langer als onderdeel van het kernwinkelgebied. We zien 
hier ook graag een verkleuring naar meer creatieve en 
culturele functies in combinatie met wonen. In het 
omgevingsplan is dit gebied daarom ook opgenomen als 
centrumgebied en niet langer als kernwinkelgebied. 
Binnen deze functie faciliteren we de komst van 
gewenste voorzieningen door niet alleen woningen maar 
ook creatieve, culturele en ambachtelijke functies 
mogelijk te maken en onder voorwaarden kantoren. 
Daarnaast beperken we, net als in de Looierstraat, de 
mogelijkheden voor snackbars en fastfood. Als 
gemeente vinden we het te ver gaan om ook 
detailhandel en lichte horeca in dit gebied te verbieden, 
omdat we de bestaande planologische rechten van 

Geen 
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eigenaars en ondernemers zoveel mogelijk willen 
respecteren. 
 

15.d De nieuwe plint op het Audrey Hepburnplein 

inrichten als kantoor of woonlocatie i.p.v. retail of 

horeca. In ieder geval een mix van functies zodat 

er, op dit inmiddels prachtig getransformeerde deel 

van de binnenstad, geen onnodige leegstand 

ontstaat met de onaardige aanblik van dien. De 

huidige coronacrisis versterkte deze gedachte.  

 

De coronacrises heeft gezorgd voor een versnelde 
toename in leegstand en afname in de diversiteit aan 
aanbod van winkels. Dit vraagt om een nieuwe balans in 
de functies voor een toekomstbestendige binnenstad. 
Het college is van mening dat we dit niet alleen kunnen 
overlaten aan de markt maar ook het planologische spoor 
moeten inzetten. In dit ontwerp-omgevingsplan wordt 
daarom een deel van de onbenutte planologische ruimte 
voor detailhandel weg gehaald. Hiermee komen we 
tegemoet aan het verzoek van PBA om onnodige 
leegstand te voorkomen.  

Voor meer informatie over deze wijzigingen verwijzen we 
naar paragraaf 3.1.2 van het ontwerp-omgevingsplan. 

 

Ja als gevolg van  
deze  
reactie is in dit ontwerp-
omgevingsplan een deel 
van de onbenutte 
planologische ruimte voor 
detailhandel  
weg gehaald. 

15.e Uw college hanteert het uitgangspunt dat ‘de markt 

zijn werk moet doen’. Op zich natuurlijk een 

uitstekende gedachte. Maar de markt soms een 

beetje richting geven zodat het overeenkomt met de 

visie van de binnenstad lijkt ons goed.  

Ten aanzien van de marktwerking verwijzen we naar de 
beantwoording onder 15.d. 
 
 
 
 
 
 
 

Ja zie 15.d 
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15.f In het college is gesteld dat er wel via een 

projectmatige aanpak gewerkt kan worden. We 

zouden graag zien dat de bovenstaande 

aanbevelingen worden vertaald naar 

projectbeschrijvingen en een Plan van Aanpak. 

Het college is volop bezig om te investeren in de 
Binnenstad en de directe omgeving, momenteel ligt de 
focus op het afronden van de zuidelijke binnenstad, het 
Korenkwartier, de vernieuwing van het museum Arnhem 
en de aanpak van het Gele Rijdersplein. Aanvullend op 
deze projecten gaan tevens aan de slag met het verder 
vergroenen en verbeteren van de binnenstad en de Van 
Muijlwijkstraat. In de omgevingsvisie is aangegeven dat 
er een ontwikkelperspectief voor de binnenstad moet 
worden opgesteld, evenals een verdichtingsvisie. Deze 
kunnen vertaald worden naar gebiedsvisies. 
Bijvoorbeeld voor Bestuurskwartier en omgeving 
Stadstheater (Gebiedsvisie Binnenstad Oost). 
 

Geen.  


